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Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 8. november 2023 17.30 – 19.30 
Tilstede: Flemming Overgaard, Maja Mandix, Susan R. Rahbek, Niels F. Jensen, Christina 
Kruse, Signe K. Dupont, Nathalie Kajbjerg, Catja Kristiansen og Søren Schlüter 
 
Elevrådsrepræsentanter: Frida og Casper 
 
Afbud: Annette Renbo Larsen, Christina Christensen  
 
 
Referent: Catja Kristiansen 

21 – 23/24 • Godkendelse af dagsorden. 

Dagsordenen er godkendt 

22 – 23/24 • Formanden har ordet 

• Fynbus - Der kommer nogle ændringer i nogle 
ruter et par steder i kommunen i forhold til sko-
lebussen, men ikke noget, der får indflydelse for 
Distrikt Bogense. 

• Skolen har ordet, ved: 

• Susan repræsentant for pædagoger. 

• - Ny pædagog i SFO og kommende Førskole. 
Der afprøves flere nye tiltag i SFO for tiden. Der 
er god proces omkring det. Klubben har lige 
været på Vikkelsø i efterårsferien, der var stor 
tilslutning og god succes.  

• Elevrådet- Kunne man have sin mobil/mobilkuf-
ferten med sig, når man har idræt sidst på da-
gen. Dette vil blive drøftet og kigget på. Der øn-
skes en vandautomat og mulighed for juice i bo-
den. Er det muligt med et større udvalg i bo-
den? Det tages tilbage i elevrådet, hvad det fx 
kunne være. Elevrådet har et ønske om at flytte 
den varme mad til næste frikvarter. - Det er ble-
vet evalueret på hele skolen, og flertallet vurde-
rer, at den varme mad er placeret rigtigt på nu-
værende tidspunkt, men det følges tæt.  

• Skoleledelse: 

• På denne tid af året gøres der klar til skole-
hjemsamtaler, der er i fuld gang. Der kigges al-
lerede nu på næste års planlægning. Der ople-
ves en rolig hverdag. Der har været stor ros om-
kring nyt tiltag på mellemtrinnet og udskolin-
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gen omkring matematik for altid undervisnings-
parate. Dette er ligeledes i støbeskeen i Indsko-
lingen.  

• Niels – repræsentant for lærere: 

• Det har været godt for Indskolingen, at der er 
kommet flere hænder. Der er kommet nye ske-
maer i Indskolingen - både pga. ansættelse af 
ny lærer og pga. Generation sunde børn - pro-
jektet(GSB) 

• 7.årgang har haft Edison finale i dag, hvor der er 
gået et hold videre til den store finale i Frederi-
cia om nogle uger. Der er ligeledes snart skole-
fest for Udskolingen - den store Gallafest.  

 

13 – 23/24  Opfølgning på dialogmødet med kontaktforældre. 

Det var et rigtigt godt og konstruktivt møde, der var 

særdeles relevant.  Det skal gentages til næste år.  Til 

næste år skal vi huske en præsentation ved velkomst. 

Dagsordenen til skolebestyrelsesmøde offentliggøres 

forud før hvert møde via Aula til alle forældre på 

skolen. 

14 – 23/24 Princip til revidering – Forældreråd. (vedhæftet) 

 

15 – 23/24 Afklaring af hvem der er på valg i foråret 2024: 
 

Der er fortsat uklarhed over hvem der er på valg hvor-
når. Punktet kommer på bestyrelsesmødet d. 12. de-
cember. 

16 -23/24 Procesplan for ansættelse af ny afdelingsleder: 

Samtaler første runde 27.11 fra kl. 15:00 
Samtaler anden runde d. 6. 12 fra kl. 15:00, tilbagemel-
ding fra Genitor fra kl. 13:00 
Hvem kan deltage i ansættelsesudvalget? Flemming 
Overgaard, Christina Kruse, Maja Mandix 
 

18 – 23/24 Proces ift. indskrivning af elever til kommende 

førskole. 

Skolen har været til møde i Børnehuset Skoven til op-
startsmøde omkring samarbejde omkring kommende 
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Førskolebørn. Her deltog også de to private børne-
huse-Spirevippen og Sct. Anne. Det var et meget godt 
og konstruktivt møde.  
Der er infomøde på skolen for interesserede forældre 
vedr. skolestart og indskrivning d.23/11 kl.17.00-19.00 
med deltagelse af Førskolepersonale, børnehaveklas-
seledere, SFO og ledelse. Indskrivning er mellem 1.dec. 
og 20.dec. 
 

20 – 23/24 Rundering på matriklen. Denne gang besøger vi natur-
fagslokalerne.  

 

 Evt. 
- Julefrokost d. 12. december. 
- Nathalie deltager via link til bestyrelsesmødet 

d.12.12. 
- Status på salg af varm mad i boden:  

Det går op og ned. Skolen er i gang med at lave 
en survey til forældre, hvor man kan evaluere de 
forskellige retter for at kvalificere udvalget og 
portionsstørrelsen fremadrettet.  

Punkter til næste 

møde 

Næste bestyrelsesmøde er d. 12. december kl. 17:30 – 

20:30   

- Princip for skole hjem samarbejde til 

gennemsyn.  

- Vi besøger mellemtrinnet og ser deres lokaler.  

- Eventuel høringssvar på budget. 

- Evt.  

 


